



Community of Christ

Historic Sites Foundation

Hubert and Oscar Case

The Case brothers were among the most well-known missionaries in the Reorganization at the turn of the twentieth century.

They served in the South Sea Islands and in much of the United States. Hubert was among the first to sail to French Polynesia on the church-owned boat *The Evanelia*, which means “Gospel Boat.” The Case brothers were also well-known for their successful ministry to Native Americans, during which they baptized hundreds among the Sac and Fox, Iowa, Oto, Omaha, and Cheyenne tribes. On his 100th birthday, Oscar preached at a service in Independence, Missouri with about three thousand people in attendance. Hubert died in 1969 and Oscar in 1977.

Hubert y Oscar Case

Los hermanos Case se encontraban entre los mas conocidos misioneros de la Reorganización a comienzos del siglo 20. Sirvieron en las islas de los Mares del Sur y en gran parte de los Estados Unidos. Hubert fue uno de los primeros en navegar a la Polinesia Francesa en un barco propiedad de la iglesia, “*The Evanelia*”, que significa “Barco del Evangelio”. Los hermanos también eran bien conocidos por sus exitosos ministerios con los nativos americanos, bautizando a cientos en Sac, Fox, Iowa, Oto, Omaha, y tribus Cheyenne. Hubert, nació en 1870, era dos años mayor que Oscar. Se estima que unas 3,000 personas adoraban en un servicio donde Oscar predicó en su cumpleaños número 100 en Independence, Missouri. Hubert murió en 1969 y Oscar en 1977.

Hubert et Oscar Case

Les frères Case font partie des missionnaires les plus connus de la Réorganisation au tournant du 20^{ème} siècle. Ils œuvrent dans les îles des mers du Sud et tout partout aux Etats-Unis. Hubert fait partie des premiers à voyager en bateau vers la Polynésie Française à bord du navire « *The Evanelia* », qui signifie littéralement le bateau « L’Evangile ». Les frères sont également connus pour leur ministère parmi les Indiens d’Amérique, baptisant des centaines de membres des tribus Sac, Fox, Iowa, Oto, Omaha, et Cheyenne. Hubert qui est né en 1870 est de deux années l’aîné d’Oscar. Ce sont environ 3000 personnes qui se réunissent pour un service d’adoration lorsqu’Oscar prêche pour le 100^{ème} anniversaire à Indépendance, Missouri. Hubert meurt en 1969 et Oscar en 1977.